

## 拳头官方：明年排位结算两次 晋级赛改为BO3

拳头官方发文表示明年排位赛将作出一些改动，改动内容大体如下：

- 1、2023年排位将进行两次结算。赛季1将从1月份开始，而赛季2将从年中开始（具体时间未知）
- 2、段位之间的晋级赛将从五局三胜改为三局两胜。此外将移除可视段位对于排位比赛的影响。此外排位奖励包括海克斯秘钥、宝箱等等奖励将会升级。获得排位奖励的方式也将简化。明年开始每次排位胜利获得一定的赛季积分，排位失利将失去一定赛季积分。
- 3、由于排位结算将进行两次，明年起玩家也可以获得两次排位奖励皮肤。此外获得排位奖励皮肤的门槛也将降低，从此前的黄金段位以上才可以获得皮肤改成所有玩家都可以获得皮肤。

注：拳头官方在文章后面解释到为了防止玩家在打上黄金段位之后就不打排位这种现象，拳头官方决定玩家只要打上过黄金段位就可以获得皮肤。哪怕玩家在打上黄金之后掉回白银段位一样可以获取赛季奖励皮肤。

**League of Legends will have two Ranked resets in Season 2023. Split 1 will start at the beginning of the year in January, and Split 2 will start in the middle of the year (exact timing is still TBD).**

In addition to these changes, we're also **changing promotion series between tiers from Best of 5 to Best of 3**, and we're **removing visible rank influence from your matches**.

There are a number of reasons why we're doing this—one of our designers, cwal, will cover that below—but at a high level, most players reach their goals for ranked by the middle of the year, leaving them with little to do. Some folks continue their grind, but others drop out of Ranked entirely or turn to smurfing, and that goes against some of our core goals for playing Ranked League. At the end of the day, **we want you to always have a goal to be able to chase**, and to reward you for your accomplishments along the way.

We're also upgrading the rewards you get from playing Ranked to include things like Hextech Keys, Chests, and some other goodies you can unlock along the progression track each split.

The way you earn these rewards has been simplified from previous Ranked rewards: You'll earn "split points" for each game of Ranked you play—a certain amount per win, and a little less for a loss. But that's not all we have in store for rewards.

Two Ranked splits also means 2 Ranked skins! You'll earn these similarly to how you did before with a small change. **Starting next season, Ranked skins will be available to players of all ranks, not just Gold and above**. You'll still earn chromas based on your final rank at the end of the split, so keep

本文链接：<https://dqcm.net/zixun/16703799011716.html>